
ZÁPIS ZE  SCHŮZE KRIZOVÉHO ŠTÁBU MĚSTA MILETÍN

SVOLANÉ NA ZÁKLADĚ VYHLÁŠENÍ NOUZOVÉHO STAVU -

EPIDEMIE NOVÉHO TYPU  CORONAVIRU

konané 13.03.2020 od 8,00 hodin

ve velkém sále Spolkového domu

_______________________________________________________________

Přítomni: M. Nosek (starosta), S. Hlaváčková (místostarostka),
               zastupitelé: I. Reichlová, T. Kožíšek, T. Hlavatý, M. Svobodová,
               M. Cermanová, V. Marek, M. Hamanová; 
               zástupci ZŠ a MŠ: J. Velichová, J. Stejskalová, L. Chlubnová;
               T. Trnovský (zástupce SDH Miletín); J. Drahotská (pracovnice 
               pečovatelské služby Miletín)

Schůzi zahájil starosta M. Nosek přivítáním a poděkováním za účast.
Informoval o vyhlášení nouzového stavu – prozatím na dobu 30- ti dnů
Na tuto dobu – zrušení veškerých naplánovaných akcí schůze, akce spolků, ,
uzavřena  sokolovna  –  tělocvična  i  posilovna,  Spolkový  dům  včetně
knihovny.
Městské WC budou také uzavřeny.

Pošta i infocentrum+trafika budou fungovat dál.

Diskuze
Provoz mateřské školy

 Názor  starosty – školku neuzavírat,  vyzvat  rodiče,  aby ti,  kteří  budou
moct  hlídat své děti,  nechali  děti  doma a aby sebeméně nakažené děti
virózou,  kašlem,  rýmou  neposílali  do  školky.  O  samé  platí  v  případě
onemocnění kohokoliv s kým dítě sdílí domácnost.



 J. Velichová – překvapená, že do školky chodí i  děti,  jejichž maminky
jsou  doma na mateřské (rodičovské) dovolené.

 L.  Chlubnová  –  informovala  o  tom,  že  vyzývá  rodiče,  kteří  jsou
s mladšími  dětmi  doma,  aby  si  tam nechávali  i  děti,  které  navštěvují
školku.  Dále  uvedla,  že  dvě  učitelky  ze  školky  jsou  v pracovní
neschopnosti .

 starosta tímto vyřkl otázku výpomoci ve školce ze strany učitelů ZŠ
 odpověděla  J.  Velichová  –  bude  se  řešit  v pondělí,  pomoct  by  mohly

družinářky
 V.  Marek  –  navrhuje  vydat  nařízení  (vyhlášku),  kterým  by  se

minimalizoval  počet  dětí  ve  školce  –  M.  Nosek  si  bere  za  úkol  jako
zřizovatel ZŠ a MŠ, že nařízení sepíše. SPLNĚNO- ROZESLÁNO

 J.  Velichová – prozatím škola vystavila jedno potvrzení na  ošetřování
člena  rodiny,  příští  týden  pravděpodobně  počet  vydaných  potvrzení
stoupne 

 V. Marek – dle něho základem omezení počtu dětí v MŠ i třeba tak, aby
se děti střídaly

 Nosek M. otázka stravování – dle nejednoznačného sdělení MŠMT, zda
školní jídelny mohou či nemohou pro děti v mateřských školách vařit není
zcela jasný postup pro řešení této věci – starosta podá dotaz přímo na
ministerstvo

 J.  Velichová  si  není  jistá,  zda  stojí  za  to  držet  při  nízkém  počtu
přihlášených  dětí  zaměstnance  ve  školní  jídelně,  stává  se  totiž,  že
v konečném počtu přijde třeba jen třičtvrtina ( i půlka) dětí.

 T.  Hlavatý  navrhuje,  aby  se  stanovil  limit  pro  počet  dětí,  tak  aby  se
vyplatilo vařit

 M. Nosek – zásadní bude stanovisko MŠMT, starosta si bere jako úkol a
bude informovat, každopádně prioritou zůstává nechat školku otevřenou.

Zajištění pomoci starším lidem
 starosta  si  myslí,  že  by  bylo  dobré,  aby  školní  jídelna  fungovala  i

v možné návaznosti se zajišťováním jídla i pro starší občany Miletína,
jsou nejohroženějšími, co se týká nákazy i průběhu nemoci, proto je
důležité minimalizovat jejich možné nakažení tím, že nebudou muset
vycházet,  rozvoz  či  donáška  jídla  by  jim  mohla  být  umožněna.
Neplatili by donášku stějně tak jako  tak klienti pečovatelské služby,
pouze částku za oběd. 



U občanů nad  65  let  se  poptávkou zjistí,  jestli  by  měli  o  takovou
službu zájem (zřejmě přes víkend).

 otázka ceny obědů ze školní  jídelny na J.  Velichovou – ta přesnou
částku  nedokáže  říct  (mzdové  náklady  +  provozní  náklady  +  cena
potravin) – starosta informoval, že v nouzovém stavu může zřizovatel
nařídit cenu obědů

 Nosek  M.  další  návrh  –  využití  hasičského  transportéru  k převozu
starších  lidí  k lékaři  a  k zajišťování  nákupů  (budou  provádět
zaměstnanci obce, členové JPO zaměstnaní u města).
V. Marek – navrhuje sjednotit termíny, kdy by se k lékařům občané
vozili, aby se časově a hospodárně jízdy zkoordinovaly a s tím souvisí
i kapacita pečovatelské služby
M.  Nosek  –  v rámci  pečovatelské  služby  v Miletíně  může  práci
pečovatele  dále  zastávat  i  on  sám  a  pí.  Nedělová,  dále  budou
k dispozici  pracovníci  úřadu.  Pravidla  a  termíny  rozvozů  zpracuje
starosta.

 T. Hlavatý prosí o nákup dezinfekčních přípravků, které budou využity
právě  do  hasičského transportéru  při  převozech občanů.  Odpověděl
starosta –  dezinfekčních přípravků nedostatek,  nicméně se spojí  s f.
Viamera a nakoupí se vše, co bude možné, roušky nedostatkové zboží,
s nimi  se  počítat  nedá,  přednostně  do  zdravotnických  zařízení  a
nemocnic. PROVEDENO

 J.  Drahotská navrhuje,  že bude u klientů pečovatelské služby sbírat
objednávky k lékařským receptům, a to následovně:
pondělí – klienti si budou moct objednat zajištění receptů
úterý – pečovatelka bude sbírat od občanů recepty
středa – pečovatelka léky dodá
Pokud by měli zájem i ostatní občané, služba bude umožněna i jim.
Starosta se pečovatelky zeptal na situaci mezi klienty – zatím všichni
v pořádku, jen jeden pán je z přemíry informací asi trochu zmatený,
proto starosta slíbil, že se u něho zastaví na návštěvě.¨

 Starosta informoval, že tyto služby bude město poskytovat opravdu jen
lidem,  kteří  jsou  odkázáni  sami  na  sebe  (bez  pomoci  rodinných
příslušníků)



Zajištění výuky dětí ZŠ
Starosta – dotaz na vedení ZŠ, jakým způsobem bude zabezpečena výuka dětí
po dobu nouzového stavu?
J.  Velichová  –  učitelé  budou  přes  webové  stránky  školy  zadávat  tématické
okruhy k učivu, které si budou moct žáci procvičovat, od středy budou ve škole
všichni učitelé a začnou dětem zadávat přes Bakaláře a webové stránky úkoly.
Další  možností  jsou  interaktivní  účebnice,  nabídky škola  má,  ke  sjednocení
postupu dojde příští  týden, pro učitele je  také důležitá  zpětná vazba od dětí,
samozřejmě si uvědomuje, že  pro žáky druhého stupně bude jednodušší plnit
úkoly, hlavně vzhledem k věku a jejich pokročilejším dovednostem při práci na
PC.
T. Hlavatý – slíbil, že vedení školy zašle zprávu a informace podané na schůzi,
která proběhla na Městském úřadu v Hořicích a  na které se řešily možnosti
interaktivní výuky.
T. Kožíšek navrhuje nic nového nevymýšlet, spíš se nechat inspirovat a získávat
informace z jiných obcí (měst).
Starosta  slíbil,  že  se  pokusí  informace  zjistit  na  úřadu  města  v  Hořicích  a
všechny získané zprávy přepošle do školy.

V. Marek navrhl se dohodnout na další schůzce, aby se zhodnotil průběh celé
situace, případně vydala další opatření.
T. Kožíšek – prosba, aby se  nikdo v případě nemoci schůzky neúčastnil.

Starostou  navržen  termín  příští  schůze   pátek  tj.  20.03.2020  v 8,00  hod.
Nicméně  bude  starosta  informovat  o  vývoji  všechny členy  štábu.  V  případě
potřeby bude shcůze svolána dříve.
Starosta města výzývá občany k zachování klidu, nevytváření paniky. Záleží na
každém z nás,  jak rychle bude problém s koronavirem vyřešen. Musíme být
ohledupní,  naprosto  do  důsledku plnit  všechna  omezení  a  nařízení.  Veškeré
infomace budou sdělovány na  www.miletin.cz a na úřední desce, popřípadě v
Městském rozhlase Miletín. 
Nonstop telefon po dobu nouzového stavu 607618022 Nosek M. 

Nosek Miroslav
starosta města Miletín


